
ZÁPIS 
 

VÝBOROVÁ SCHŮZE SPOLKU RODIČŮ PŘI MŠ RADOST 
Mateřská škola, Grohova 1392, Holešov 

 

Termín konání: 6.3.2024 

Schůzku svolala: Kateřina Uhlířová Kašíková, DiS. 

 

Účelem tohoto setkání byla diskuze / hlasování členů o níže uvedených bodech: 

 

• Roční uzávěrky za rok 2023 

Jednohlasně byla odsouhlasena roční uzávěrka za rok 2023, nikdo se nezdržel hlasování. 

• Předběžného rozpočet spolku na rok 2024 

Hospodářkou spolku byl představen rozpočet na rok 2024, bylo vysvětleno co patří pod kterou položku. 

Rozpočet na rok 2024 byl jednohlasně odsouhlasen, nikdo se nezdržel hlasování. 

• Informace ze strany školky 

Paní ředitelka se zmínila o možnosti, že ze skáceného ořechu u školky by bylo možné vytvořit Betlém 

a předpokládaná cena by byla asi 10.000,-Kč. Tento návrh byl jednohlasně odsouhlasen výborem a 

nikdo se nezdržel hlasování. V souvislosti s Betlémem byl vznesen dotaz, zda by bylo možné, aby se 

předškoláci zúčastnili exkurze při vytváření Betlému, popř. navštívení dřevařské dílny v Bystřici pod 

Hostýnem. Paní ředitelka si zájem poznačila a bude řešen do budoucna.  

Zároveň byla vznesena prosba na rodiče, zda by bylo možné zakoupit „fotopast“ z neziskové organizace 

Prales dětem a podpořit je částkou 4.000,-Kč. V minulosti již byla tato fotopast zakoupena a školka s ní 

byla velice spokojena a dětem se moc líbila. Nákup fotopasti byl jednohlasně schválen a nikdo se 

nezdržel hlasování. 

Byl představen FOND SIDUS a prosba, zda by bylo možné zakoupit nějaké věci a podpořit tak postižené 

děti. Jednalo by o částku 2.000,-Kč a školka by tam vybrala věci, které by pak dostaly děti z naší 

mateřské školky při nějaké akci nebo odměňování. Tato částka byla všemi jednohlasně schválena a 

nikdo se nezdržel hlasování. 

• Diskuze 

Byl vznesen dotaz ze strany rodičů, zda by bylo možné zasílat informace přes aplikaci školky. Paní 

ředitelka s tím souhlasila. 

Byl vznesen dotaz ze strany rodičů, zda by byla možná exkurze do planetária. Paní ředitelka slíbila, že 

zjistí možnosti a bude rodiče informovat. 

 



Poděkování za účast. 

 

 

Za Spolek rodičů při MŠ Radost z.s.    Kateřina Uhlířová Kašíková, DiS.  

předsedkyně spolku 


